
Българска академия на науките

Институт по биология и имунология на размножаването „Акад. К.Братанов”

Научен съвет

Протокол No 66

На 12 декември 2017 г., вторник, от 14:00 часа, в лаборатория „5” на Института по 

биология и имунология на размножаването „Акад. К.Братанов” (ИБИР) се проведе 

редовно заседание на научния съвет (НС). От членовете на съвета участваха:  проф. 

Мария Иванова, проф. Стефан Лолов, проф. Петя Цветкова, проф. Сорен 

Хайрабедян, проф. Красимира Тодорова, доц. Анастас Пашов, доц. Пламен 

Тодоров, доц. Бойко Георгиев, доц. Милена Мурджева, доц. Велислава Терзиева, 

доц. Цветелина Орешкова, доц. Росен Стефанов, доц. Теодора Данева.

Присъстваха: доц. Е.Кистанова и доц. Т.Димова.

Отсъстващи по уважителни причини: акад. Богдан Петрунов, чл.кор. Чавдар 

Славов, доц. П.Рашев.

Отсъстващи без предизвестие: чл. кор. Румен Панков.

Проф. Лолов, председател на НС, откри заседанието. Членовете на съвета са 

получили в електронен вид дневния ред и постъпилите документи. След кратко 

обсъждане беше решено, че поради промяна в служебния статут, доц. В.Терзиева 

няма да участва в процедурите по гласуване. Дневният ред беше одобрен с две 

добавени точки - съобщение от проф. М.Иванова и отчет от доц. Е.Кистанова.

~*~*~*~

По Първа точка - с явно гласуване единодушно беше одобрено предложението за  

стартиране на процедура по защита на дисертационен труд на докторантката 

Марина Христова. Беше представено мнението на специализираното временно 

научно звено за подходящ състав на жури. При липса на допълнителни 

предложения беше избрано научно жури в състав: акад. Богдан Петрунов, проф. 

Росица Конакчиева, проф. Бойчо Биволарски, проф. Александър Златков (резервен 

член), доц. Пламен Тодоров (научен ръководител), доц. Бойко Георгиев и доц. 

Росен Стефанов (резервен член).



По Втора точка - беше разгледано и прието (10 гласа „ЗА”, един „ВЪЗДЪРЖАЛ 

СЕ”, „ПРОТИВ” – няма) предложението за отчисляване на редовен докторант Ваня 

Младенова с право на защита. Исказа се становище, че има съществено различие в 

начина за „обявяване” на предстоящите научни дискусии и състава на Института не 

е информиран адекватно, положение което следва да се регламентира в строги 

правила.

Беше приета молбата на проф. Цветкова да напусне заседанието.

По Трета точка – единодушно беше прието предложение за отчисляване на задочен 

докторант Милена Костадинова с право на защита.

По Четвърта точка - единодушно беше прието предложение за отчисляване на 

редовен докторант Боряна Петкова с право на защита.

По Пета точка - единодушно беше прието предложение за отчисляване на задочен 

докторант Мая Попова с право на защита. Доц. Кистанова има възражения относно 

процедурата, но вече ги е изложила в писмен вид. Проф. М.Иванова обясни, че се 

касае за чисто оперативни действия, в интерес на докторантката, които не касаят 

законовия характер на процедурата.

По Шеста точка - единодушно беше прието предложение за удължаване срокът на 

редовната докторантура на Антония Терзиева.

По Седма точка – с гласуване единодушно беше прието предложението на доц. 

Рашев за преназначаване на доц. Велислава Терзиева на длъжност „доцент” към 

секция „Имунобиология на размножаването”, на 4-часов работен ден.

По Осма точка - единодушно беше прието предложението на проф. Иванова за 

обявяване на конкурс за доцент по „Физиология на животните и човека” (01.06.17) 

за нуждите на секция „Молекулярна имунология”



По Девета точка - единодушно беше прието предложението на проф. Иванова за 

обявяване на конкурс за доцент по „Развъждане на селскостопански животни, 

биология и биотехника на размножаването” (04.02.01) за нуждите на секция 

„Имуноневроендокринология”

По Десета точка – доц. Р.Стефанов представи отчет по проект от безвалутния 

обмен между ИБИР и Национален изследователски център, Кайро, Египет, който 

беше приет без възражения.

~*~*~*~

Допълнителни точки от дневния ред:

Доц. Кистанова представи отчет по проект  за сътрудничество по ЕБР  с  Латвийска  

Академия  на  Науките. Отговори на някои въпроси и отчета беше приет без 

възражения.

Членовете на съвета са получили в писмен вид „Информация относно спечелен 

Fulbright Grant” от доц. Т.Димова. Във връзка с това бяха дискутирани два въпроса:

- проф. М.Иванова мотивира виждане, че с оглед финансовата отговорност, 

продължително отсъствие от страната налага официална смяна на 

ръководителя на проекта с НФНИ, сега ръководен от доц. Т.Димова. 

Отправила е питане до НФНИ. Доц. Т.Димова заяви, че:

o експерименталната работа по проекта е приключена, а обработката 

на резултатите може да се проведе от „разстояние”. Отчета по 

проекта трябва да бъде окончателно оформен, когато вече ще е в 

България;

o поема пълна финансова отговорност за разходите по проекта, 

направени при отсъствието й от страната, ако не бъде официално 

сменена, като ръководител. 

- доц. Т.Димова е кандидатствала за споменатия „Fulbright Grant” като частно 

лице, без да уведоми официално ръководството и проф. М.Иванова обясни, 

че като директор няма законно основание да командирова доц. Димова. Доц. 

Т.Димова заяви, че ще работи по проблематика, идентична с тази на ИБИР и 

ако не бъде командирована, ще бъде принудена официално да декларира 

„липса на подкрепа” от сегашния си работодател в анкетата по оценка на 

обстоятелствата на схемата „Fulbright” – настоява да бъде командирована.



Всеки от членовете на съвета сподели мнение и опит относно 

продължително пребиваване по научен проект в чужбина, като се оформи 

становище, че доц. Т.Димова може да ползва своя платен годишен отпуск, а 

остатъка от времето на отсъствие да се оформи от ръководството според 

законовите възможности.

Поради приключване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на НС:

проф. Стефан Лолов
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